
 
 

O B E C       T O P O Ľ Č I A N K Y 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a  č. 2/2018 

z druhého   zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach konaného dňa 

13. decembra 2018  v priestoroch DKS Topoľčianky 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

Č. p.:   1591/2018 

 

 

 

 

 

 



Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

P O Z V Á N K A 
 

V súlade s § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

a § 5 Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach  

z v o l á v a m 

2. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach, ktoré sa uskutoční dňa  13. decembra 2018 

/štvrtok   / o 17,
00

 hod. v malej sále Domu kultúry a služieb obce Topoľčianky 

P r o g r a m :  

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa – 

predkladá Juraj Mesko – starosta obce 

3. Rôzne 

4. Rozpočtové opatrenie č. 5/2018  - predkladá  Ing. Jaroslav Hrdlovič 

5. Správa o plnení rozpočtu obce za 3.Q 2018- predkladá Ing. Bartolomej Pavkov, - 

hlavný kontrolór obce 

6. Návrh VZN č. 1/2019 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na dieťa 

materskej školy a dieťa školského zariadenia na kalendárny rok 2019 - predkladá   

Mgr. Eva Chrapková  

7.  Návrh VZN č. 2/2019 o umiestnení volebných plagátov na území obce - 

predkladá  Peter Minár 

8. Dodatok  č. 3 k VZN č. 1/2016 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Topoľčianky  -  

         predkladá  Ing. Radimír Siklienka PhD. 

9. Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 – predkladá Ing. Jaroslav 

Hrdlovič 

10. Návrh rozpočtu obce vrátane programov pre roky 2019 až 2021- predkladá Ing. 

Jaroslav Hrdlovič 

11. Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, predsedov a členov 

komisií –  predkladá  p. Emil Partl 

 

12. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2019  - 

predkladá Ing. Bartolomej Pavkov, hlavný kontrolór obce 

 

13. Plat starostu obce  - predkladá JUDr. Ružena Gräffová 

 



14. Odpredaj obecného majetku  - časť parc. č. 537/1 TTP, ul. Pažitská  -  predkladá  

p. Jaroslav Orolín 

 

15. Voľba zástupcov obce do Rady školy pri ZŠ ul. Litomeřická -  predkladá Mgr. 

Eva Chrapková 

 

16. Voľba zástupcov obce do Rady školy pri MŠ SNP a MŠ Cintorínska -  predkladá 

Mgr. Eva Chrapková 

 

17. Vrátenie vlastných príjmov ZŠ  a kompetencia riaditeľa ZŠ na úpravu rozpočtu ZŠ 

 - predkladá Mgr. Eva Chrapková 

18. Dofinancovanie „Rekonštrukcia chodníka ul. Hostianska“ – predkladá Juraj 

Mesko – starosta obce 

19.  Schválenie členov do komisií pracujúcich pri OZ obce Topoľčianky – predkladajú 

predsedovia komisií 

20. Projekt „Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti Topoľčianky“- – 

predkladá Juraj Mesko – starosta obce 

21. Žiadosti občanov a organizácií 

 

22. Interpelácie poslancov 

 

23. Záver 

 

Juraj Mesko  v.r. 
    starosta obce 

 

K bodu č. 1.) 

Starosta obce privítal na zasadnutí OZ poslancov, hlavného kontrolóra  a všetkých prítomných 

občanov. Poslanci sú prítomní  v počte 9 .  OZ je uznášaniaschopné.  Program bol vyvesený 

na tabuli oznamov pri OcÚ a taktiež na webovej stránke obce.  

Zasadnutie sa nahráva na diktafón.  

 

                                               Uznesenie č. 19/2018/2  

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

a) schvaľuje: 

program 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva tak, ako ho predložil starosta obce  

 

Hlasovanie: 

Za: 9 (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 



K bodu č. 2.) 

      Uznesenie č. 20/2018/2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

a) schvaľuje : Členov komisie  a overovateľov  nasledovne: 

1.) Návrhová komisia : - predseda : JUDr. Ružena Gräffová    

     členovia:  Mgr. Gabriel Orlík, Ing. Jaroslav Hrdlovič  

2.) Overovatelia zápisnice :  Ing. Radimír Siklienka PhD., Emil Partl 

b)určuje:  za zapisovateľa zápisnice Mgr. Antona Segíňa, prednosta OcÚ 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č.  3.) 

 

Rôzne:  

Ing. Koristová – podala informácie o fungovaní Tatranu šport s.r.o., o akciách, ktoré sa 

v zariadení uskutočnili  a ktoré sa budú v nastávajúcom období konať, informovala 

prítomných o oficiálnom schválení kuchyne hygienou a o možnej rekonštrukcii 

regeneračného zariadenia, ktoré je súčasťou Tatranu a chceli by ňou začať v roku 2019. 

 

p. Tomka – upozornil na separáciu odpadu v obci, nepáči sa mu terajší systém separovania – 

nie je motivujúci, navrhuje vrátiť sa k lístkovému systému.  

 

Starosta – pri lístkovom systéme je riziko vzniku čiernych skládok, obec roky nezvyšuje 

poplatok za komunálny odpad, vývoz sa koná pravidelne raz do týždňa, ale zastupiteľstvo sa 

bude zaoberať každým návrhom. 

 

Ing. Siklienka- separáciou odpadu sa bude zaoberať aj Komisia životného prostredia,  máme 

už nejaké návrhy, ktoré podá na najbližšom OZ. 

 

Ing. Hrdlovič –  chcem upozorniť na to, že veľa občanov dáva do kukanádob aj biologicky 

rozložiteľný odpad 

 

Starosta – ak sa v zberných nádobách nachádza biologicky rozložiteľný odpad , technické 

služby odpad nevyvezú. 



p. Tomka – Ako sa pokračuje s dovedením   optického kábla do obce? 

 

Starosta – prebieha  návrh na vydanie územného rozhodnutia, firma rokuje aj s Agrokom, 

keďže vetva pôjde vedľa cyklochodníka od Žitavian. 

 

p. Tomka – trvá to veľmi dlho, optický kábel je nevyhnutný 

 

p. Minár – nie je veľa firiem, ktoré by optický kábel vedeli dotiahnúť do obce, táto firma si 

vyžiadala súhlas od obce, aby vôbec mohli začať takúto akciu, obec dala súhlas, nakoľko sme 

zato, aby optický kábel bol dotiahnutý do obce, ale je to zdĺhavý proces a hlavne technicky 

a finančne náročný. 

 

p. Tomka – Nedala by sa poriešiť na ulici Dlhovského jednosmerka? Je to veľmi úzka cesta, 

keď sa stretnú dve väčšie autá, majú problém s obchádzaním 

 

starosta – my spolupracujeme s firmou Lemus, na ODI dávame na schválenie každú jednu 

dopravnú značku, ktorú chceme osadiť, ak nám to schvália, tak až potom ju môžeme osadiť 

 

p. Minár – Komisia dopravy už v minulosti riešila túto ulicu, keď sa dával nový asfalt, 

uskutočnilo sa stretnutie všetkých občanov, ktorí žijú na tej časti ulice, ktorých sa to týkalo, 

dali sme im dva návrhy riešenia situácie – variant A,B, ( z ktorej strany osadiť zákazovú 

značku)  dostali týždeň na rozmyslenie a vznikol variant C. 

To, čo vy navrhujete, ovplyvní život všetkých  občanov žijúcich na tejto ulici, technicky je to 

veľmi jednoduché vyriešiť, ale ak sa zjednosmerní ulica, každá jedna jazda autom sa bude 

robiť po Žitavanskej ulici – zase na tejto ulici vznikne väčšia premávka a tam nie je ani 

chodník pre chodcov, zase nám vznikne na tejto ulici problém. 

 

Starosta – oslovíme Okresný dopravný inšpektorát, do 3 mesiacov by sme mali mať 

stanovisko a budeme vás na OZ informovať. 

 

p. Tomka- budú všetky tieto prejednávané veci aj niekde zaznačené? 

 

Starosta – z každého OZ je zápisnica zverejnená na stránke obce 

 

p. Poštulka – dostávam otázky od kamarátov, či je možnosť niekde umiestniť plné vrecia 

napríklad tetrapakov, pretože niektorí ľudia nemajú kde skladovať tri mesiace plné vrecia 

 

Ing. Siklienka – možno by bolo dobré zakúpiť plastové nádoby na separovaný zber, lepšie by 

sa odpad skladoval, týmto sa bude tiež zaoberať Komisia životného prostredia 

 

p. Poštulka – bolo by vhodné zverejniť kontakty na poslancov, keď nie telefónne čísla, tak 

mailové adresy, aby sme vás my občania mohli kontaktovať a písať vám, ak chceme s vami 

riešiť nejaký problém 

 



Starosta – máme správcu siete, budeme požadovať vytvorenie mailových adries pre 

poslancov 

 

p. Poštulka – podľa mňa nie sú úplne prehľadné oznamy na stránke obce, treba upresniť 

názvy oznamov, napríklad o akú pozvánku konkrétne ide, je to technická poznámka, som aj 

zaregistrovaný  na stránke – posielanie oznamov mailom, nechodia mi pravidelne, chýba mi 

na stránke štatút obe, chcel by som si ho prečítať, malo by sa čo najviac zverejňovať, aby si 

mohli občania čo najviac prečítať  

 

JUDr. Gräffová – Štatút obce bude nový, bude aj zverejnený 

 

 

 

K bodu č.4.) 

 

Rozpočtové opatrenie č. 5/2018 – Ing. Hrdlovič 

  

Upravujeme rozpočet obce schválený na rok 2018 nasledovne: 

a) presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia 

celkové príjmy a celkové výdavky (viď príloha), 

b) povolené prekročenie a viazanie príjmov o sumu 30.730,- eur  

c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov o sumu 30.730,- eur  

Navyšujeme príjmovú časť o 3.500,- € podielové dane, 9.200,- € vyšší skutočný príjem 

z prenájmov priestorov, 12.000,- € vyšší príjem za služby (hlavne pri výbere nájmov  za 

hrobové miesta) z náhrad poistného plnenia 160,- € za škodovú udalosť v prenajatej 

právnickej kancelárii a lekárni, z dobropisov 890,- €, z vratiek zo zdravotných poisťovni 

v sume 2.200,- € a z členských príspevku obcí na spoločný obecný úrad školský za roky 2017, 

2018 v sume 2.780,- €. 

Tieto použijeme vo výdavkovej časti rozpočtu na navýšenie položiek bežných výdavkov 

v programoch a kapitolách uvedených podrobne v prílohe č. 1 hlavne na dofinancovanie 

energií, všeobecného materiálu, propagácie, miezd, údržby kosačiek, poistného, 

dofinancovanie spoločného OcÚ stavebného.  

Rozpočet obce schválený OZ dňa 14.12.2017, Uznesením č. 285/2017/25  

je vo výške: 1 888 739,00 EUR. 

Po rozpočtovom opatrení č. 3/2018 schvaľovanom OZ bol  vo výške 2.673.766,81 €. 

Po rozpočtovom opatrení č. 4/2018, ktoré neschvaľuje OZ bol navýšený o sumu 33.699,03 €. 

Po tomto RO č. 5/2018 

je rozpočet  vyrovnaný: príjmy = výdavkom = 2.738.195,84 €. 

 

        Uznesenie č. 21/2018/2 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo: Rozpočtové opatrenie č. 5/2018  



b)  Schvaľuje:  Na základe § 14 ods.1 zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov upravujeme rozpočet obce schválený na rok 2018 nasledovne:  

1) presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa 

nemenia celkové príjmy a celkové výdavky  podľa prílohy 

2)  povolené prekročenie a viazanie príjmov o sumu 30.730,- eur , podľa prílohy 

3)  povolené prekročenie a viazanie výdavkov o sumu 30.730,- eur, podľa prílohy  

Po rozpočtovom opatrení č. 4/2018, ktoré neschvaľuje OZ bol  rozpočet navýšený 

o sumu 33.699,03 €. 

Po tomto RO č. 5/2018 je rozpočet  vyrovnaný: príjmy = výdavkom = 

2.738.195,84 €. 

 

Hlasovanie: 

 

Za: 9  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 5.) 

Správa o plnení rozpočtu obce za 3. Q 2018 – Ing. Pavkov 

Za  III. štvrťrok    2018   dosiahli rozpočtové  príjmy obce   1 903 281 € . V tom sú zahrnuté 

príjmy bežné v hodnote 1 509 914 €, čo predstavuje 80  % ročného rozpočtu bežných  

príjmov.   Z uvedeného  vyplýva  časové  prekročenie  rozpočtu bežných príjmov celkom  

o 95 511 €. (za časový plán na III. štvrťrok považujem 3/4 ročného rozpočtu) . 

Kapitálové príjmy v hodnotenom období  boli 490 €. 

Príjmy z finančných operácii  v III. štvrťroku  boli  v hodnote 343 988 € .Vlastné príjmy RO 

s právnou subjektivitou  -  ZŠ  boli  v sume 48 889 €. 

Celkové príjmy obce sú plnené na 70 %. 

                                          
 

        Uznesenie č. 22/2018/2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

 

a) prerokovalo: správu Ing. Bartolomeja Pavkova o plnení rozpočtu obce za 3. Q 2018  

b) berie na vedomie:  správu o plnení rozpočtu obce za 3. Q 2018. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 



Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 6.)   

Návrh VZN č. 1/2019 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na dieťa materskej 

školy a dieťa školského zariadenia na kalendárny rok 2019 – Mgr. Eva Chrapková – 

bola doručená pripomienka od Ing. Kazíkovej - po zverejnení  podielových daní 

Ministerstvom financií SR  dňa 12.12.2018 a následne koeficientov pre dotácie na školské 

zariadenia a tiež v nadväznosti na navrhovaný rozpočet na rok 2019 pre školské zariadenia 

navrhujeme  článok 5  Výška dotácie zmeniť nasledovne:  

Výška dotácie na mzdy a prevádzku na dieťa na kalendárny rok 2019 je určená takto: 

a) na dieťa materskej školy vo výške : 3.538,42 € (počet žiakov 76) 

b) na dieťa školského klubu detí vo výške: 588,35  €    (počet žiakov 100) 

c) na potencionálneho stravníka / žiaka ZŠ / vo výške: 215,89 €   (počet žiakov 354) 

 

                                              Nariadenie č. 1/2019 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

a) prerokovalo: návrh VZN č. 1/2019 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na kalendárny rok 2019 

a pripomienku od Ing. Anny Kazíkovej sp. č. 1631/2018 zo dňa 13.12.2018. 

b) schvaľuje:   

1).  pripomienku od Ing. Anny Kazíkovej sp. č. 1631/2018 zo dňa 13.12.2018.  

Výška dotácie na mzdy a prevádzku na dieťa na kalendárny rok 2019 je určená takto: 

 a) na dieťa materskej školy vo výške : 3.538,42 € (počet žiakov 76) 

b) na dieťa školského klubu detí vo výške: 588,35  €    (počet žiakov 100) 

c) na potencionálneho stravníka / žiaka ZŠ / vo výške: 215,89 €   (počet žiakov 354) 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

2). VZN č. 1/2019 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na dieťa materskej 

školy a dieťa školského zariadenia na kalendárny rok 2019 so schválenou pripomienkou.   

Hlasovanie: 

Za: 9  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 



K bodu č. 7.) 

 

Návrh VZN č. 2/2019 o umiestnení volebných plagátov na území obce – p. Minár 

VZN č. 2/2019 hovorí o tom, v akom rozsahu sa môžu umiestňovať volebné plagáty pri 

voľbách, určuje veľkosť plagátu a miesto na jeho umiestnenie. Obec má určené miesta – je to 

plagátovacia plocha pri parkovisku Lesy š.p. na Zlatomoraveckej ulici, pri križovatke ulíc 

Žikavecká a Hlavná, parkovisko pred Jednotou SD, pri ulici Vígľašskej a pri ulici 

Holešovskej. V minulosti sme mali plagátovaciu plochu aj pri budove Ocú, tá nám teraz 

ubudla. 

 

                                               Nariadenie č. 2/2019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach 

 

 

a) prerokovalo: Návrh poslanca  Petra Minára k VZN č. 2/2019 o umiestnení 

volebných plagátov na území obce 

b) schvaľuje: VZN č. 2/2019 o umiestnení volebných plagátov na území obce 

Topoľčianky 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 8.) 

 

Dodatok č. 3 k VZN č. 1/2016 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Topoľčianky – Ing. Siklienka 

Obecné zastupiteľstvo si vyžiadalo preveriť, či obec nevedie pohľadávky u Urbárskeho 

spolku, pani Cigáňová nás informovala, že sa nevedú žiadne nedoplatky a na základe toho 

doporučujem VZN schváliť v takom rozsahu ako znel návrh. 

 

                                        Uznesenie č. 23/2018/2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

 

a) prerokovalo: Návrh poslanca Ing. Radimíra Siklienku PhD.  schváliť  dodatok 

č. 3 k VZN č. 1/2016 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Topoľčianky 



b)  schvaľuje : dodatok č. 3 k VZN č. 1/2016 o miestnych daniach a o miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Topoľčianky 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 9.) 

Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 – Ing. Hrdlovič 

Celkovo máme zaevidovaných 10 žiadostí o dotáciu z rozpočtu obce, z toho jedna žiadosť 

prišla neskoro, po 15.10.2018. V rozpočte obce v aktuálnom roku 2018 máme na dotácie 

schválenú sumu 23 000 €. 

 

 

 - OZ FS Topoľnica Topoľčianky  žiada dotáciu 1000 €. 

 

 

                                                   Uznesenie č. 24/2018 /2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo:  Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 

b) Schvaľuje: Dotáciu pre Folklórnu skupinu TOPOĽNICA o.z., Mlynská 18, 951 

93 Topoľčianky, IČO: 42205808,  vo výške 700 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie poskytnutých 

finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

 

- OZ PARK Topoľčianky žiada dotáciu 1000 €. 

  

 

                                                Uznesenie č. 25/2018 /2 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo: Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 



b) Schvaľuje : Dotáciu pre Občianske združenie PARK TOPOĽČIANKY, Parková 

11, 951 93 Topoľčianky, , IČO: 42208653 , vo výške   1000 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

 

- OZ KLUB SENIOROV Topoľčianky žiada dotáciu 2500 € 

 

                                                 Uznesenie č. 26/2018/2 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

 

a) Prerokovalo: Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 

b) Schvaľuje: Dotáciu pre Občianske združenie Senior klub Topoľčianky, 

Hlavná 114, 951 93 Topoľčianky, IČO: 42333407,  vo výške   2 500 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom roku 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

- Slovenský skauting Topoľčianky žiada dotáciu 700 € 

 

 

                                                   Uznesenie č. 27/2018/2 
Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

 

a) Prerokovalo: Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 

b) Schvaľuje: Dotáciu pre SLOVENSKÝ SKAUTING, 41 zbor 

T.G.Masaryka, Mlynská 3,  951 93 Topoľčianky, IČO: 36 106232, vo výške 500 €. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  (Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 



- FOTOP – FOTOKLUB Topoľčianky žiada dotáciu 900 € 

 

 

                                                       Uznesenie č. 28/2018/2 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo: Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 

b) Schvaľuje : Dotáciu pre FoTOP – FOTOKLUB  Topoľčianky, Hlavná 114, 

951 93 Topoľčianky, IČO: 42203988,  vo výške 800 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie poskytnutých 

finančných prostriedkov v predchádzajúcom roku 

 

Hlasovanie: 

Za: 8  (Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Siklienka) 

 

 

- Športový klub Topoľčianky (cyklisti) žiadajú dotáciu 4000 € 

 

 

                                                     Uznesenie č. 29/2018/2 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo: Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 

b) Schvaľuje: Dotáciu pre Športový klub Topoľčianky , Hlavná 202/79, 951 93 

Topoľčianky, IČO: 42366585,  vo výške 2500 €. 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie poskytnutých 

finančných prostriedkov v predchádzajúcom roku 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

 

- OFK TATRAN Topoľčianky žiada dotáciu 7000 € 

 

 

                                         Uznesenie č. 30/2018/2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo: Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 



b) Schvaľuje: Dotáciu pre OFK TATRAN Topoľčianky, Hlavná 114, 951 

Topoľčianky, IČO: 42 368 065, vo výške  5500 €. 

 

Podmienkou poskytnutia dotácie na nasledujúce obdobie je vyúčtovanie 

poskytnutých finančných prostriedkov v predchádzajúcom rozpočtovom roku 

 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

- Rímskokatolícka cirkev, Farnosť Topoľčianky žiada dotáciu 6000 € 

 

                                                      Uznesenie č. 31/2018/2 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo: Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 

b) Schvaľuje: Dotáciu pre Rímskokatolícka cirkev, Farnosť Topoľčianky, 

Hlavná 139, 951 93 Topoľčianky, IČO: 34 015 825   vo výške 6000 €    

 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

 

- Asociácia subjektov cestovného ruchu Topoľčianky, OZ žiada dotáciu 1000 € 

 

 

                                                Uznesenie č. 32/2018/2 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

 

a) Prerokovalo: Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 

b) Schvaľuje: Dotáciu pre Občianske združenie Asociácia subjektov cestovného  

ruchu Topoľčianky       vo výške 300 € 

 

 

 



Hlasovanie: 

Za: 6  ( Siklienka, Švec,  Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 3 (Chrapková, Minár, Gräffová) 

Zdržal sa: 0  

 

 

- DETI TOPOĽČIANOK, o. z. žiada dotáciu 2000 € 

 

 

                                            Uznesenie č. 33/2018/2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo: Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce pre rok 2019 

 

b) Schvaľuje: Dotáciu pre Občianske združenie Deti Topoľčianok , o.z. , Hlavná 

114, 951 93 Topoľčianky  , IČO: 42122619     vo výške 1000 € 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

 

K bodu č. 10.) 

Návrh rozpočtu obce vrátane programov pre roky 2019 až 2021 – Ing. Hrdlovič 

Návrh rozpočtu na rok 2019 sa schvaľuje a na roky 2020 a 2021 sa berú na vedomie. Do 

dnešného dňa nevieme výšku podielových daní pre rok 2019. Vo výdavkovej časti rozpočtu 

na rok 2019 okrem bežného chodu OcÚ, MŠ, ZŠ, opatrovateliek ale aj celkového riadenia 

života obce je potrebné upozorniť na niekoľko výdavkov, ktoré sa neopakujú každý rok, ale 

bolo ich už potrebné zapracovať do rozpočtu: 

-navýšené mzdy a odvody podľa informácie o zvyšovaní platov 

- zvyšovanie energií 

- nákup kopírky, kancelárskeho kresla, zakúpenie gamatiek na ZS, betónové kvetináče na 

verejné priestranstvo, obnova oplotenia areálu cintorína, odkúpenie LED osvetlenia, 

vybavenie malej sály DKA a schodište do knižnice 

- stoly a stoličky do MŠ, hĺbková injektáž budovy MŠ 

- financovanie investičnej štúdie projektu rekonštrukcie ZS 

- ústredňa pre MR, univerzálny robot do jedálne MŠ 

- splátky úverov 

 

Ing. Pavkov - stanovisko  –  predložený návrh rozpočtu je vypracovaný v súlade so 

Zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy č. 584/2004 Z.z., je dodržané 

vnútorné členenie  rozpočtu na bežné, kapitálové príjmy a výdavky a výdavkové finančné 



operácie, návrh rozpočtu bol zverejnený po dobu 15 dní. Návrh rozpočtu bol zostavený 

obvyklým spôsobom, pričom boli zohľadnené možnosti obce v časti výdavkovej a jej potreby  

z hľadiska výdavkov. Pri tvorbe rozpočtu boli využité podklady predložené na obecný úrad zo 

strany poslancov, riadiacich pracovníkov a iných subjektov v správe obce a navrhujem 

schváliť rozpočet na roky 2019 – 2021 

  

                                              Uznesenie č. 34/2018/2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo:  Stanovisko Hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu Obce 

Topoľčianky pre rok 2019- 2021   

b) Berie na vedomie:  Stanovisko Hlavného kontrolóra obce k návrhu  rozpočtu 

Obce Topoľčianky pre rok 2019- 2021   

 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

                                                 Uznesenie č. 35/2018/2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo:  použitie rezervného fondu vo výške   62 158 Eur,  ktoré je 

zapracované vo finančných operáciách  príjmovej časti návrhu rozpočtu na rok 

2019.  

b) Schvaľuje:   podľa § 15 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy použitie rezervného fondu vo výške   62.158 Eur,  ktoré sa 

zapracuje do navrhovaného rozpočtu na rok 2019. Vo výdavkovej časti rozpočtu 

budú tieto finančné prostriedky použité na kapitálové výdavky v sume 9 400 Eur 

(zakúpenie rozhlasovej ústredne, univerzálneho robota pre školskú jedáleň MŠ 

SNP a projektové dokumentácie ). Zvyšná suma 52 758 Eur bude použitá na 

vykrytie výdavkových finančných operácií – splátky istiny bankových úverov. 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

 

                                                   Uznesenie č. 36/2018/2 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo: Návrh rozpočtu obce pre rok 2019-2021 vrátane programov  



b)  Schvaľuje:  Návrh rozpočtu obce Topoľčianky pre rok 2019,   vrátane 

programov.   Rozpočet je vyrovnaný.  Príjmy sa rovnajú výdavkom   v celkovej 

sume: 2 070 037 EUR. 

c) Berie na vedomie: Návrh rozpočtu obce Topoľčianky, vrátane programov, pre 

roky:2020 a 2021 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu č. 11.) 

Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, predsedov  a členov komisií – 

p. Partl 

Na základe nového zastupiteľstva boli vypracované nové Zásady odmeňovania poslancov OZ, 

predsedov a členov komisií OZ – občanov, ktorí nie sú poslancami v Topoľčiankach. Tieto 

zásady sa nevzťahujú na odmeňovanie starostu obce a hlavného kontrolóra. 

Odmeny poslancov za výkon funkcií ako sú účasť na zasadnutí poslancov  40 € za jedno 

zasadnutie , za spoluprácu pri organizovaní podujatí organizovaných obcou vo výške 10 € za 

akciu, za prácu v komisii 10 € za účasť na jenom zasadnutí, za jedno vydanie novín „Naše 

Topoľčianky“ 30 €, 4,50 € za jednu stranu písania kroniky obce. Poslancovi, ktorý je súčasne 

sobášiaci patrí odmena 9 € za jeden obrad. Zapisovateľovi za spísanie zápisnice zo 

zasadnutia poslancov patrí odmena 10 € za každú zápisnicu.     

V Čl. 5 sa pojednáva o odmene poslanca – zástupca starostu. Odmena sa navrhuje vyplatiť raz 

ročne do konca decembra na základe výkazu práce zástupcu starostu jednorázovo 1500 € 

v hrubom. Rozsah práce  určí starosta obce. 

Čl. 6 Poslancovi, ktorý sa mimoriadnym spôsobom zaslúži o rozvoj obce môže byť 

v kalendárnom roku priznaná jednorazová odmena o výške 200 €. Návrh na schválenie môže 

podať výlučne starosta obce. 

Ďalej zásady obsahujú v Čl. 7 vzdanie sa odmeny poslanca. 

 

Mgr. Orlík  - Odmena starostu obce je zahrnutá aj v rozpočte? Bude vyplatená aj za rok 

2018? Nie je tu dátum, kedy nadobúda účinnosť tieto zásady odmeňovania. 

 

p. Partlová – Tento materiál je vypracovaný na volebné obdobie 2018 – 2022 

 

JUDr. Gräffová – za rok 2018 mi nebudú vyplatené odmeny 

 

Starosta – K odmeňovaniu musí byť aj doložený výkaz práce, odmeňovanie sa netýka roku 

2018 



                                                   Uznesenie č. 37/2018/2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

 

a) Prerokovalo: Návrh poslanca Emila Partla  na  Zásady odmeňovania poslancov 

obecného zastupiteľstva, predsedov a členov komisií  

b)  Schvaľuje: Zásady odmeňovania poslancov obecného zastupiteľstva, predsedov 

a členov komisií.  

 

Hlasovanie: 

Za: 7  ( Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, ) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Siklienka, Orlík)  

 

 

K bodu č. 12.) 

Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2019 – Ing. 

Pavkov 

I. štvrťrok – Stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2018, kontrola pokladne obce, 

priebežná kontrola plnenia rozpočtu obce za I. štvrťrok 2019, kontrola úhrady daní z 

nehnuteľností 

 II. štvrťrok – kontrola pokladne obce, priebežná kontrola plnenia rozpočtu obce za II. 

štvrťrok 2019, kontrola úhrady za vývoz komunálneho odpadu                     

 

                                                   Uznesenie č. 38/2018/2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo: Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. 

polrok 2019   

b) Schvaľuje: Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 

2019   

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 



K bodu č. 13.) 

Plat starostu obce – JUDr. Gräffová 

Podľa  § 3 ods. 1 cit. zákona patrí starostovi obce plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej 

mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov štatistického úradu 

Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku určeného podľa § 4 ods. 1 

citovaného zákona. 

Priemerná mesačná mzda zamestnanca v národnom hospodárstva vyčíslená na základe údajov 

Štatistického úradu Slovenskej republiky za rok 2017 je 954 Eur. 

 Podľa § 4 ods. 1 cit. zákona sa starosta obce Topoľčianky zaraďuje podľa počtu obyvateľov 

obce (k 31.12.2017 2.665 obyvateľov) do 3 platovej skupiny, na základe ktorej mu patrí plat 

rovnajúci sa 2,20 násobku priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom 

hospodárstve, čo predstavuje sumu 2.098,80 Eur. 

Plat starostu nemôže byť nižší, ako je ustanovené v § 3 ods. 1. 

Zvýšenie platu starostu obce Topoľčianky podľa § 4 ods. 2 zák. č. 253/1994 Z.z. je 40 %, 

čo predstavuje sumu 839,52 Eur.   

 Plat starostu podľa § 3 ods. 1 a podľa § 4 ods.1 a ods. 2 zák.č. 253/1994 Z.z. spolu  =  

2938,32 Eur v hrubom. Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor 2939 Eur v hrubom.  

Na základe uvedeného je navrhnutý plat starostu obce Topoľčianky v súlade s platnými 

právnymi predpismi. 

 

                                                   Uznesenie č. 39/2018/2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo: 

plat starostovi obce Topoľčianky p. Jurajovi Meskovi  

v zmysle § 4 ods. 1 zákona  č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení  a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov, a to:  

súčin priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na 

základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za r. 2017 a násobku 2,2 podľa § 4 

ods. 1 zákona č. 253/1994 Z.z. v znení neskorších predpisov s účinnosťou odo dňa 

schválenia. 

b) Schvaľuje:   

starostovi obce Topoľčianky p. Jurajovi Meskovi v súlade s ods. 2 § 4 zákona č. 253/1994 

Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov plat zvýšený o 839,52 EUR (40%) mesačne s účinnosťou odo dňa 

schválenia, čo je spolu 2939 EUR. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

 



K bodu č. 14.) 

 

Odpredaj obecného majetku – časť parc. č. 537/1 TTP, ul. Pažiťská – p. Orolín 

 

Novovytvorená parc.č. 777/17 zast. plochy a nádvoria o výmere 138 m2 pôvodne tvorila  

súčasť parc.č. 537/1 TTP  o výmere 1479 m2. Časť z nej o výmere 138 m2 bola v minulosti  

oplotená a tým „pričlenená“ k parcele 533 pôvodnými vlastníkmi pozemku ktorí si na nej 

postavili časť rodinného domu   a murovanú hospodársku budovu a na tejto oplotenej časti   

vybudovali aj  vodomernú šachtu.  Po úmrtí vlastníkov prešla  v rámci dedičského konania do 

vlastníctva rodiny Suchých, ktorý ju odpredali susedovi p. Karolovi Zovčinovi s tým, že 

všetko čo je oplotené je ich . Tento stav trvá 40 rokov.  Pôvodný právny predchodca  užíval aj 

časť pozemku o výmere 138 m2 v dobrej viere ako vlastnú nehnuteľnosť. Nový vlastník  si 

nebol vedomý, že dlhodobo  užíva  aj časť parcely, ktorej vlastníkom je niekto iný v tomto 

prípade Obec Topoľčianky,   dal odstrániť všetky stavby na tomto pozemku,, pozemok 

vyčistil  a po určitom čase ho previedol na svoju dcéru Mgr. Helenu Al Zafari,. Mgr. Helena 

Al Zafari po upozornení, že časť pozemku nie je jej vlastníctvom dala vyhotoviť GP č. 

30/2018, z ktorého vyplynulo, že 138 m2 je doteraz vo vlastníctve Obce Topoľčianky. 

Následne Mgr. Helena Al Zafari požiadala o odpredaj parc.č.777/17 zast. plochy a nádvoria 

o výmere 138 m2 vytvorenú GP č.30/2018 za cenu 4 €/ m
2
  . 

 

 

                                                    Uznesenie č. 40/2018/2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach: 

 

a) Prerokovalo: odpredaj obecného majetku – časť parc. č. 537/1 TTP, ul. Pažiťská    

b) Schvaľuje:  Odpredaj    majetku  obce Topoľčianky z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

podľa §9a ods.8 písm.e zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí a to: novovzniknutú parc. č. 

777/17  zast. plochy a nádvoria o výmere 138 m2 , kat. územie Topoľčianky  vytvorenú GP 

č.30/2018 zo dňa 5.4.2018 ktorej výlučným vlastníkom je Obec Topoľčianky, so sídlom 951 

93 Topoľčianky, Hlavná 118, IČO: 308 536 a to : Mgr. Helene Al Zafari,   bytom Pri suchom 

mlyne 61,  811 04 Bratislava r. č. , 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

 

K bodu č. 15.) 

Voľba zástupcov obce do Rady školy pri ZŠ ul. Litoměřická – Mgr. Chrapková 

Rada školy je poradný orgán, ktorý kontroluje činnosť školy, fungovanie chodu školy, má 11 

členov – sú to pedagogickí aj nepedagogickí pracovníci, zástupcovia obce, zástupcovia z radu 

rodičov, traja členovia sú z radu poslancov a jeden člen je z radu podnikateľských subjektov, 



ktorí spolupracujú so školou. Keďže niektorým členom zaniklo  členstvo (zánik mandátu), 

dávam návrh na zvolenie – z radu poslancov – p.  Minár, p. Švec, p. Chrapková a z radu 

podnikateľských subjektov- p. Schön 

 

                                                  Uznesenie č. 41/2018/2 

  

a) Prerokovalo:  návrh  poslankyne  Mgr. Evy Chrapkovej 

b) Odvoláva: Z rady školy pri ZŠ ul. Litoměřická Ing. Vladimír Čulík 

Mgr. Eva Chrapková,  , Peter Minár, Jozef Schön 

c) Schvaľuje:      Za členov  rady školy pri ZŠ ul. Litoměřická : 

Mgr. Eva Chrapková,  Jaroslav Švec, Peter Minár, Jozef Schön . 

 

Hlasovanie: 

Za: 8  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, ) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Orlík)  

 

 

K bodu č. 16.) 

Voľba zástupcov obce do rady školy pri MŠ SNP a MŠ Cintorínska – Mgr. Chrapková 

Starosta- Je to totožné s predchádzajúcim bodom, ide o voľbu zástupcov obce do rady školy 

pri MŠ SNP a MŠ Cintorínska, sú navrhnutí zástupcovia pre MŠ SNP – Ing. Siklienka a p. 

Partl a pre MŠ Cintorínska – p. Orolín 

 

                                                  Uznesenie č. 42/2018/2 

 

                 a)Prerokovalo: návrh  poslankyne  Mgr. Evy Chrapkovej 

     b)Odvoláva: členov  rady školy  pri MŠ SNP: Ing. Radimír Siklienka PhD,  

p.Emil Partl 

a člena  rady školy pri MŠ ul. Cintorínska p. Jaroslav Orolín 

    c)Schvaľuje:    Za členov  rady školy pri MŠ SNP: Ing. Radimír Siklienka PhD,   

                              p. Emil Partl      

                                          Za člena  rady školy pri MŠ ul. Cintorínska p. Jaroslav Orolín 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, ) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Siklinka, Orlík) 

 

 



K bodu č. 17.) 

Vrátenie vlastných príjmov ZŠ a kompetencia riaditeľa ZŠ na úpravu rozpočtu ZŠ – 

Mgr. Chrapková 

ZŠ je rozpočtová organizácia, ktorá má nejaké vlastné príjmy ako napr.  za prenájom 

priestorov, príjem za školský klub detí, za stravné a je jej  povinnosťou zaslať tieto finančné 

prostriedky na účet zriaďovateľa, teda na bežný účet obce a následne žiada o zaslanie týchto 

finančných prostriedkov späť v plnej výške, aby ich mohla použiť na pokrytie nákladov 

zriadenia školského stravovania, školského klubu detí a energie ZŠ. 

Taktiež navrhujem OZ schváliť právomoc riaditeľovi ZŠ na úpravu rozpočtu ZŠ v rámci 

bežných výdavkov bez odsúhlasenia OZ na obdobie rokov 2018 – 2022. 

 

                                                  Uznesenie č. 43/2018/2 

 

a) Prerokovalo:  návrh  poslankyne  Mgr. Evy Chrapkovej  

b) Schvaľuje: 

1) vrátenie vlastných príjmov ZŠ v plnej výške späť ZŠ pre obdobie rokov 2018-

2022 – aby ich mohla následne použiť na pokrytie nákladov  zariadenia školského 

stravovania, školského klubu detí a energie základnej školy. 

2) právomoc riaditeľovi ZŠ na úpravu rozpočtu ZŠ v rámci položiek bežných 

výdavkov, bez odsúhlasovania OZ na obdobie rokov  2018 - 2022. 

   

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu č. 18.) 

Dofinancovanie „Rekonštrukcia chodníka ulica Hostianska“ – Juraj Mesko 

Chodník na ulici Hostianskej bol dokončený pred niekoľkými týždňami, pri jeho realizácií 

došlo k niekoľkým zmenám  oproti pôvodnému návrhu, napríklad obrubníky mali byť len po 

jednej strane, nakoniec sa osadili po obidvoch stranách chodníka, naviac práce vznikli pri 

búraní betónových mostíkov, ktoré sa robili po dokončení kanalizácie, odvodnenie 

dažďových vôd – bola tu vyčíslená suma, ktorá sa musí správne zaúčtovať. Keďže vznikli 

práce naviac, musí to byť účtovne ošetrené a bolo potrebné tento bod zahrnúť do programu 

OZ. 

 

                                          Uznesenie č. 44/2018/2 

 

a) Prerokovalo:  návrh starostu obce Juraja Mesku  



b)  Schvaľuje: Dofinancovanie  investičnej akcie  - „Rekonštrukcia chodníka ul. 

Hostianska“ v celkovej sume 5 120,20 € 

 

  

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

 

K bodu č. 19.) 

Schválenie členov komisií pracujúcich pri OZ obce Topoľčianky – predsedovia komisií 

Starosta – Sú to návrhy jednotlivých predsedov komisií, návrhy pôjdu postupne 

 

                                                      Uznesenie č. 45/2018/2 

Finančná komisia 

a) Prerokovalo: návrh poslanca Ing. Jaroslava Hrdloviča  

b) Schvaľuje : členov do -  komisia Finančná a pre správu obecného majetku  

Ing. Jaroslav Hrdlovič- predseda  

Členovia : Ing. Anna Kazíková– tajomníčka, Adriana Kurilová , Jaroslav Orolín, 

Jaroslav Švec, Blanka Koklesová, Ernestína Šimeková 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

                                                       Uznesenie č. 46/2018/2 

Komisia na ochranu verejného záujmu 

a) Prerokovalo: Návrh  na členov komisie na ochranu verejného záujmu  

   b) Schvaľuje : Členov komisie nasledovne: 

    Predseda: Ing. Radimír Siklienka, PhD. 

    Členovia: JUDr. Ružena Gräffová, p. Jaroslav Švec 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 



                                                          Uznesenie č. 47/2018/2 

Komisia na vysporiadanie pozemkov 

a) Prerokovalo: Návrh na členov komisie na vysporiadanie pozemkov 

      b)Schvaľuje: Členov komisie na vysporiadanie pozemkov nasledovne: 

    Predseda: Jaroslav Orolín 

    Členovia: JUDr. Ružena Gräffová , Mgr. Gabriel Orlík 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

                                                 Uznesenie č. 48/2018/2 

Komisia cestovného ruchu a podnikania 

a)  Prerokovalo: Návrh  na členov komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a 

podnikania 

 

   b) Schaľuje: členov komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a podnikania 

           Predseda: Mgr. Gabriel Orlík 

         Členovia: Monika Brandtova- tajomníčka, Miriam Tencerová , Martin Cibira 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

                                                        Uznesenie č. 49/2018/2 

 

Komisia pre ochranu verejného poriadku 

a) Prerokovalo: Návrh poslanca Petra Minára na členov komisie pre ochranu verejného 

poriadku a dopravy 

b) Schvaľuje : Členov komisie pre ochranu verejného poriadku a dopravy 

 nasledovne: 

Predseda: Peter Minár 

Členovia: Eva Cigáňová- tajomníčka, Mgr. Jozef Schön, Samuel Belan, Martin 

Hudec 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 



Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

                                                      Uznesenie č. 50/2018/2 

Komisia životného prostredia 

 

a) Prerokovalo: Návrh poslanca Ing. Radimíra Siklienku PhD.  , na členov komisie 

životného prostredia a pôdohospodárstva 

b) Schvaľuje: Členov komisie životného prostredia a pôdohospodárstva 

nasledovne:   

predseda : Ing. Radimír Siklienka, PhD.-   

členovia : Ľubica Krajčová  -  tajomník, Štefan Krajčo,  Miroslav Lukáč 

Karel Poštulka , Ing. Ján Helenin, Ing. Štefan Nyulassy,   

 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

                                                      Uznesenie č. 51/2018/2 

 

Komisia výstavby, územného plánovania bytov a verejnoprospešných služieb 

a) Prerokovalo: Návrh Ing. Mariana Mokráňa, predsedu Komisie výstavby, územného 

plánovania bytov a verejnoprospešných služieb na členov komisie  

b) Schvaľuje: Členov  Komisie výstavby, územného plánovania bytov 

a verejnoprospešných služieb nasledovne:   

predseda :. Ing. Marian Mokráň   

členovia : Ľubica Krajčová  -  tajomník, Mgr. Anton Segíň,  Ing. Roman Kazík, Martin Švec 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

                                                     Uznesenie č. 52/2018/2 

 

Komisia kultúry, vzdelávania, mládeže a športu 

a) Prerokovalo: Návrh poslankyne  Mgr. Evy Chrapkovej  , predsedu Komisie kultúry, 

vzdelávania, mládeže a športu na členov komisie 

b) Schvaľuje: Členov Komisie kultúry, vzdelávania, mládeže a športu   nasledovne:  



Predseda Mgr. Eva Chrapková 

Členovia: Andrea Chrenová  - tajomník, Monika Brandtová, Mária Kuklová, 

Mgr. Jozef Barát, Mgr. Peter Kotora, Roman Kováč, Mário Ondriaš, Ing. 

Roman Kazík, PaedDr. Anna Sykorová 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

                                             Uznesenie č. 53/2018/2 

 

Komisia sociálnej a zdravotnej starostlivosti 

a) Prerokovalo: Návrh poslankyne JUDr. Ruženy Gräffovej  , predsedu Komisie 

sociálnej a zdravotnej starostlivosti na členov komisie 

b) Schvaľuje: Členov  Komisie sociálnej a zdravotnej starostlivosti nasledovne:  

Predseda : JUDr. Ružena Gräffová  

Členovia: Mária Partlová  - tajomníčka, Monika Brandtová ,  Emil Partl ,   

Emília Kéryová ,   Mgr. Zuzana Horváthová. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

                                                Uznesenie č. 54/2018/2 

 

Vyraďovacia a likvidačná komisia pre majetok obce 

a) Prerokovalo: Návrh poslanca Jaroslava Šveca na členov Vyraďovacej a likvidačnej  

komisie pre majetok obce 

b) Schvaľuje: Členov  Vyraďovacej a likvidačnej komisie pre majetok obce 

nasledovne:  

Predseda : p. Švec Jaroslav   

Členovia: p. Kurilová Adriana  -  tajomník, Mgr. Anton Segíň, p. Minárová 

Jana 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 



Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

                                                 

Starosta – požiadal predsedu  Komisie výstavby , územného plánovania bytov 

a verejnoprospešných služieb Ing. Mokráňa, aby podal poslancov potrebné informácie o 

chode komisie 

 

Ing. Mokráň – komisia je poradný orgán, ktorý úzko spolupracuje s obcou, komisia sa 

podieľa pri príprave investičných akciách v obci, rád by som ešte mal v komisii za člena 

nejakého stavebníka, oslovil som niektorých, ale problém je, že odborníci v stavebníctve sú 

vyťažení, bývajú dlho v práci a vlastne nemajú čas na takéto aktivity. Pokiaľ by sme 

potrebovali konzultovať investičné akcie, ktoré budeme chcieť v obci riešiť, prizveme si 

odborníka.  

 

 

 

K bodu č. 20.) 

Projekt „Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti Topoľčianky“ – Juraj Mesko 

Obec  Topoľčianky už v minulosti plánovala riešiť rekonštrukciu zdravotného strediska, bola 

to jedna z mojich priorít vo volebnom programe, ale nebola zverejnená žiadna výzva.  Obec 

Topoľčianky bola asi pred dvoma rokmi pri tvorbe projektu „Centrum integrovanej 

zdravotnej starostlivosti“ zaradená do kategórie č.2, do kategórie č. 1 bolo zaradené mesto 

Zlaté Moravce, ale mesto do tejto výzvy nepôjde, takže naša obec je oprávnený žiadateľ. 

Rekonštrukciou zdravotného strediska sa zaoberáme už dlhé roky – doposiaľ nebolo možné 

čerpať eurofondy na túto akciu. Projektanti, ktorí boli pozrieť stav budovy zdravotného 

strediska, nám vyčíslili predpokladanú sumu rekonštrukcie – cca 1 300 000 – 1 400 000 €, 

náklady by boli vysoké – je to stará 90 – ročná budova. S touto skutočnosťou boli 

oboznámení poslanci  a zhodli sme sa, že nie je reálne, aby obec spolufinancovala  projekt 

v takomto finančnom objeme, úver si už nemôžeme dovoliť, ročne platíme 125 000 € splátky 

úverov, z vlastných zdrojov to nie je možné – už by sme nemohli realizovať v obci iné 

investičné akcie. Z tohto dôvodu sme sa rozhodli využiť pozemok, ktorý obec vlastní – je to 

pozemok za budovou Domu služieb. Projektanti boli na tvaromiestnej obhliadke – miesto, 

lokalita a veľkosť pozemku sú veľmi dobré a postačujúce.  

Musíme spĺňať určité kritéria:  jeden všeobecný lekár na plný úväzok, druhý všeobecný lekár 

na polovičný úväzok, pediater na polovičný úväzok,  gynekológ a stomatológ, všetko ostatné 

by bolo naviac. MUDr. Ragasová nám prisľúbila, keďže má detskú ambulanciu vo vlastných 

priestoroch, že  nám podpíše polovičný úväzok v novovzniknutých priestoroch a polovičný 

úväzok si ponechá vo svojich priestoroch. Všetci doktori, ktorým by sme poskytli 

novovzniknuté priestory by nám museli podpísať, že v novovzniknutých priestoroch budú 

pôsobiť minimálne 5 rokov, čo je trvalá udržateľnosť projektu. 

Termím na odovzdanie projektu – do konca januára 2019, chceme využiť maximálnu výšku 

dotácia1 058 823,52 €, ak sa nám to podarí – bude to nová budova so zariadením. 

 



JUDr. Gräffová – Bolo by možné tam zriadiť lekáreň? 

 

Starosta – Je to možné. 

 

Ing. Siklienka – Možno by sa v obci uživili aj dve lekárne, aspoň by bola konkurencia. Bolo 

by tam možné zriadiť aj rehabilitáciu? 

 

Starosta – Päť rokov je udržateľnosť projektu, po tejto dobe je to možné. 

 

                                                    Uznesenie č. 55/2018/2 

 

 

a) Prerokovalo: Návrh  starostu obce na vybudovanie nového zdravotného strediska 

v rámci výzvy č. IROP-PO2-SC212-PZ-2018-11 

b) Schvaľuje: 

1) predloženie projektového zámeru a následne žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok v rámci výzvy č. IROP-PO2-SC212-PZ-2018-11 na predkladanie 

projektových zámerov za účelom integrácie primárnej zdravotnej starostlivosti 

formou budovania centier integrovanej zdravotnej starostlivosti pre projekty s 

uplatnením schémy štátnej pomoci (tzv. 2. etapa CIZS) z Integrovaného 

regionálneho operačného programu (IROP) vyhlásenej Ministerstvom 

zdravotníctva SR na projekt „Centrum integrovanej zdravotnej starostlivosti 

Topoľčianky“ (ďalej len „projekt“ alebo „CIZS“) a zároveň schvaľuje realizáciu 

projektu; 

2) nasledovnú formu a druh poskytovaných zdravotných služieb CIZS: 

- všeobecná ambulantná zdravotná starostlivosť pre dospelých (2-krát), 

- všeobecná ambulantná zdravotná starostlivosť pre deti a dorast, 

- špecializovaná gynekologická ambulantná zdravotná starostlivosť, 

- špecializovaná stomatologická ambulantná zdravotná starostlivosť, 

 

3) financovanie projektu s celkovými oprávnenými výdavkami vo výške 

1.058.823,52 EUR, z ktorých minimálne 5% spolufinancovanie projektu 

z vlastných zdrojov je vo výške 52.941,18 EUR a financovanie prípadných 

neoprávnených výdavkov; 

4) zabezpečenie partnerstva CIZS vo forme zmluvy o partnerstve medzi hlavným 

partnerom, ktorým bude obec Topoľčianky a partnermi, ktorými budú 

poskytovatelia ambulantnej zdravotnej starostlivosti. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  



K bodu č. 21.) 

Žiadosti občanov a organizácií 

 

1. Enter Computer s.r.o. – žiadosť o prenájom priestorov v budove zdravotného strediska za 

účelom podnikania v oblasti služieb – predaj a servis počítačovej techniky 

 

Starosta – jedná sa o prenájom plochy 28 m2, sú to priestory na prízemí zdravotného 

strediska, ide o nebytový priestor, firma dlhodobo spolupracuje s obcou ohľadom počítačovej 

siete, kamerového systému a dodávkami materiálu, spolupráca je veľmi dobrá. 

 

JUDr. Gräffová – suma nájmu v zmysle platného VZN č. 3/2018 je 420 €/rok 

 

 

                                                  Uznesenie č. 56/2018/2 

 

a) Prerokovalo: návrh starostu obce na prenájom priestorov v priestoroch „Zdravotného 

strediska“ pre spoločnosť Enter Computer s.r.o. v zmysle  schváleného zámeru a 

UZNESENIA č. 473   /2018/29 z 29.zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

Topoľčianky konaného dňa 20.09.2018.   

b) Schvaľuje: prenájom majetku obce Topoľčianky z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa podľa §9a ods.9 písm. c zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí  a to: 

Časť nehnuteľného  majetku,  nebytový priestor,  kat. územie Topoľčianky  

zapísaný v LV č. 1552  registra „C“  ako parc. č . 339/1 zast. plochy a nádvoria 

o výmere 28m
2 

na  ul. Parková 12,  na prízemí , za účelom podnikania v oblasti  

služieb - predaja a servisu počítačovej techniky 

Výška nájomného je   podľa VZN č. 3/2014  čl. II odst. 2  v celkovej sume 420 

€/rok. Doba nájmu je od 01.01.2019 do 31.12.2024. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

2. Obec Hostie – žiadosť o schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena 

pri realizácii stavby Hostie – Kanalizácia I. etapa 

 

Starosta – Obec Hostie už má vydané stavebné povolenie, je potrebné, aby privádzač bol 

napojený na poslednú šachtu, ktorá sa nachádza  na ulici Hostianskej za posledným rodinným 

domom. Parcela, na ktorej sa táto šachta nachádza je vo vlastníctve obce Topoľčianky. 

Okresný úrad, odbor ŽP požaduje od starostu obce Hostie doložiť podpísanú Zmluvu 

o budúcej zmluve na zriadenie vecného bremena na parcelu, kde je osadená táto šachta.  

 

Ing. Siklienka – Je to stavba vo verejnom záujme 



Mgr. Orlík – Kapacitne to bude stačiť? 

 

Starosta – Kapacitne bude stačiť, zodpovedá za to ZsVS, ktorá je prevádzkovateľom 

a v rámci tejto stavby ZsVS bude musieť zrekonštruovať  prečerpávaciu stanicu pri dielňach 

Národného žrebčína, pretože technológia, ktorá je tam dnes osadená, nie je kapcitne počítaná 

na obec Hostie. Informoval som sa na to v ZsVS, je to tak naplánované. 

 

 

                                                  Uznesenie č. 57/2018/2 

 

a) Prerokovalo: návrh starostu obce na schválenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena pre Obec Hostie 

 

b) Schvaľuje: Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena uzavretá podľa 

ustanovenia § 151n a § 50a  Občianskeho zákonníka(zákon č. 40/1964 Zb. v znení 

neskorších predpisov), na  pozemky Obce Topoľčianky  ktorá je  bezpodielovým 

vlastníkom nehnuteľností:  

- pozemku parcelné číslo KN „C“ 816/5, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o 

výmere 1378 m², ktorý je zapísaný v katastri nehnuteľností na liste vlastníctva číslo 

1552, pre obec Topoľčianky, katastrálne územie Topoľčianky, na Okresnom úrade 

Zlaté Moravce, Katastrálnom odbore. 

- pozemku parcelné číslo KN „E“ 63, druh pozemku: trvalý trávny porast o výmere 193 

m², ktorý je zapísaný v katastri nehnuteľností na liste vlastníctva číslo 2308, pre obec 

Topoľčianky, katastrálne územie Topoľčianky, na Okresnom úrade Zlaté Moravce, 

Katastrálnom odbore. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu č. 22.) 

Interpelácie poslancov 

 

Mgr. Orlík – Chcem reagovať na požiadavku pána Poštulku, ktorá sa týka zriadenia 

a zverejnenia e-mailových adries poslancov, podľa mňa by bolo lepšie zverejniť e-mailovú 

adresu na komisiu, ktorá je poradným orgánom. 

 

Ing. Mokráň – podstatné je, aby sa každý podnet od občana dostal k predsedovi komisie 

 

p. Minár -  Pán Poštulka to povedal presne, mal by byť zverejnený kontakt na poslancov, 

občan nemusí vedieť ktorý poslanec má na starosti akú  komisiu, občan keď bude mať nejaký 

problém a bude ho chcieť riešiť s poslancom, tak nech si vie pozrieť na stránke toho – ktorého 



poslanca e-mail a môže mu  o probléme napísať a riešiť ho. Občanovi sa má zodpovedať 

poslanec a nie komisia. 

 

Starosta – Navrhujem osloviť firmu Galileo, ktorá nám prevádzkuje web stránku o návrh 

riešenia. 

 

 

                                              Uznesenie č. 58/2018/2 

 

a) Prerokovalo: Interpeláciu poslanca  Mgr. Gabriela Orlíka a p. Petra Minára 

 

b) Ukladá: Prednostovi OcÚ, preveriť možnosť vytvorenia mailovej adresy pre 

poslancov OZ, prípadne na komisie  s doménou -  topolcianky. sk, s možnosťou 

 presmerovania .   

 

Hlasovanie: 

Za: 9  ( Siklienka, Švec, Minár, Chrapková, Gräffová, Hrdlovič, Orolín, Partl, Orlík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

Ing. Siklienka  - Keďže som sa dočítal v obecných novinách, že silvestrovský ohňostroj 

v centre obce bude o 19:00 hodine, tak sa chcem prihovoriť za občanov, ktorí chovajú psov. 

Myslím si, že celkom postačuje ohňostroj o polnoci spolu s ďalším hlukom, ktorý sa o polnoci 

nedá ovplyvniť, domáce zvieratá majú z tohto veľký stres – sú to živé tvory, mali by ste to 

zvážiť.  

 

Starosta – Bola novelizácia zákona, mám  platnú vyhlášku, ktorá rieši predaj a používanie 

pyrotechniky, predaj je povolený od 28.12., tí čo ho predávajú skôr – porušujú zákon, 

používanie je povolené v dňoch od 31.12. a končí v raných hodinách 1.1. 

Pre ohňostroj v takomto čase sme sa rozhodli z toho dôvodu, že o polnoci sa v centre obce 

zišlo veľmi málo ľudí, aj to len z okolitých pohostinstiev. Keďže túto tradíciu nechceme 

zrušiť, už druhý rok sme zvolili takýto čas pre ohňostroj a má to dobrý ohlas, do centra obce 

prídu aj starší občania, ktorí idú z koncoročnej omše, aj rodičia s malými deťmi, je pre nich 

pripravené občerstvenie, o ktoré sa postarajú záhradkári, a harmonikár, príde o veľa viac 

občanov ako o polnoci. 

 

Ing. Mokráň – možno by postačoval o polovicu kratší ohňostroj 

 

Ing. Siklienka  - Všetci majitelia psov si riadne platíme daň za psa, ja som nedostal ani 

vrecká 

 

JUDr. Gräffová – Keď platíš daň za psa cez internet, musíš si prísť vrecká prevziať na 

obecný úrad  

 

 

 



K bodu č. 23.) 

Záver 

 

Starosta - Ďakujem občanom  za účasť a  trpezlivosť , prajem Vám príjemný zvyšok večera.  

 

 

 

Mgr. Anton Segíň                                                                                   Juraj Mesko 

   zapisovateľ                    starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 Ing. Radimír Siklienka PhD.                                 –––––––––––––––––––––––––––– 

 

 Emil Partl                                                               –––––––––––––––––––––––––––– 

 


